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Novo mesto, 07.06.2023 

 

 

ZAPISNIK 

6. REDNE SEJE SVETA KS BUČNA VAS 

MESTNE OBČINE NOVO MESTO 

 

ki je potekala v četrtek, 06.07. 2023, ob 19:00 uri 
v prostorih KS Bučna vas (Dolenje Kamence 3, Novo mesto). 

 
Na seji so bili prisotni so prisotni vsi člani z izjemo tistih, ki so svojo odsotnost opravičili; 
 
- Milan Tramte, predsednik Sveta KS 
- Tomaž Zoran, član Sveta KS, -opravičena odsotnost 
- Anton Papež, član Sveta KS,  
- Mojca Ljubi, članica Sveta KS,  
- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS  
- Darja Brudar, članica Sveta KS,  

- Rok Kekec, član Sveta KS 
- Barbara Tolar, članica Sveta KS -opravičena odsotnost 
 
Na sejo so bili vabljeni tudi Naslednji svetniki MO Novo mesto; 

• Peter Kastrevc – prisotna 

• Jasna Kos Plantan – prisotna 

• Silvo Mesojedec – prisotna 

• Janez Povh – ni prisoten ( opravičil odsotnost) 

• Bojan Kekec – ni prisoten ( ni odziva) 
 
 Sejo je vodil predsednik KS Bučna vas Milan Tramte po naslednjem dnevnem redu; 

 
K 1. točki dnevnega reda - Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda; 

Ugotavljam, da je na seji prisotnih 6 članov sveta. 
Z predlaganim dnevnim redom se strinjamo vsi. 

Glede na število prisotnih svetnikov ugotavljamo, da je šesta seja KS Bučna vas sklepčna. 
 



K 2. točki dnevnega reda – potrditev zapisnika V seje; 
 

Pripomb  na zapisnik V. Seje ni bilo. 
 

K 3. točki dnevnega reda – Romska problematika; 
 

Na podlagi zadnjih dogodkov kaznivih dejanj opažamo, da se v eni izmed družb (Dinos d.d. P.e. Novo 
mesto) nemoteno odkupujejo kovine oz. kovinski predmeti za katere gre popolnoma logično sklepati, 
da so predmet kaznivega dejanja. Slike enega izmed takih izdelkov pripenjamo kot prilogo k temu 
dokumentu. 
Poleg popolnoma uporabnih izdelkov iz kovin, ki so bili odtujeni, je bil zaznan tudi primer ko  naj bi 
(pripadnik etične manjšine) v industrijski coni LIVADA (KS Bršljin) dobil L profil 50*50mm dolžine cca 
3m debeline 4mm in ga skozi nelegalen prehod skozi železniško progo v industrijski coni odnesel ter 
prodal kot odpadno železo družbi Dinos d.d. 
Ocenjujemo, da se (glede na število pripadnikov etične manjšine), ki se gibajo na območju industrijske 
cone Livada veliko predmetov (predmeti kaznivih dejanj tudi v KS Bučna vas) potuje skozi industrijsko 
cono ter nelegalen prehod skozi železniško progo konča nemoteno v p.e. Dinos d.d. Novo mesto. 
SŽ ter MO Novo mesto bomo predlagali postavitev ograje na delu železniške proge ob industrijski coni 
Livada. 
Poziv vodstvu Dinos-a na sestanek in seznanitev z ugotovitvami. 
 

K 4. točki dnevnega reda – Zasip vrtače 1.- ŠRC Kamence; 
 

Novo mesto Podjetje Acer naj bi do konca meseca zaključilo s projektno dokumentacijo vezano na 
ureditev odvodnjavanja meteornih ter površinskih voda. Slednja predstavlja izhodišče za pridobitev PZI 
vodovarstvenega soglasja.  
 

K 5. točki dnevnega reda – Škodljivi vplivi na kakovost bivanja v KS BUČNA VAS ter 
upravičenost do zmanjšanja nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

 
Kljub navedenim dejstvom ( skoraj vsakodnevno kurjenje, streljanje v Romskem naselju ), da je v 9. 
členu odloka jasno opredeljena možnost znižanja odmere nadomestila zaradi motenj pri uporabi 
stavbnega zemljišča po besedah g. Kastrevca le to ni možno.  
G. Mesojedec je zastavil vprašanje, kako je mogoče, da je KS Brusnice zaradi Cerod-a upravičena do 
letnega nadomestila v višini cca. 100.000€. Sredstva so namenjena razvoju ter delovanja KS brez 
potrebnih projektov za razliko od KS Bučna vas, ki naj bi dodatna sredstva dobivala skozi » Projekte«. 
V oči bode dejstvo, da se dve Krajevni skupnosti soočata z motnjami pri uporabi stavbnega zemljišča 
obravnavani pa sta neenako. 
 

K 6. točki dnevnega reda – Videonadzor Potočna vas, Muhaber, Hudo 
 
Poteka postopek usklajevanja glede postavitve z družbo Sintal d.d.. 
 

K 7. točki dnevnega reda – Ureditev pokopališča Dolenje Kamence 
 

 
Pogovor poteka o zemljiščih, ki jih je potrebno odkupiti za širitev ter posodobitev pokopališča.  
Na podlagi posveta  o odkupnih cenah bo predstavnik ks lastniku zasebnega zemljišča ponudil odkup 
le tega. V kolikor bo nakup zemljišča uspešen sledi razpis za pripravo ustrezne dokumentacije za 
poznejše postopke. 

 
K 8. točki dnevnega reda- razno 



/ 
 

 

Predsednik se je prisotnim zahvalil za sodelovanje na seji. 

 

Zapisal:      

Milan Tramte          MilanTramte 

predsednik Sveta KS         predsednik Sveta KS 

 

 


